
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2021
z XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń 

25 sierpnia 2021 r.

Miejsce  obrad sala  gimnastyczna  w  Szkole  Podstawowej  im.  gen.  Józefa  Bema  
w Rzekuniu, ul Nowa 7, w godz. 16.04 – 17.25. Obecnych jest 15 radnych na ogólną liczbę
15.  Lista  obecności  w  załączeniu  do  protokołu.  Obradom  przewodniczy  Małgorzata
Żebrowska Przewodnicząca Rady Gminy. 

Radni obecni:
1. Dmochowski Stanisław 9. Mierzejewski Ireneusz
2. Gierwatowski Andrzej 10. Namiotko Jarosław
3. Gryczka Edward 11. Olech Dariusz
4. Kaczmarczyk Rafał Marcin 12. Pupek Rafał
5. Konopka Jerzy 13. Sikorski Włodzimierz
6. Łada Łucja 14. Wojsz Anna Sylwia
7. Majewski Zdzisław 15. Żebrowska Małgorzata
8. Mierzejewski Bogdan

Ponadto w sesji uczestniczą:

1. Podolak Bartosz - Wójt Gminy
2. Żebrowski Krzysztof - Sekretarz Gminy
3. Kubeł Łukasz  - Adwokat

oraz sołtysi. Ogółem w sesji uczestniczy około 40 osób.

Przebieg obrad:
Ad. 1
Przewodnicząca  Rady  Gminy Małgorzata  Żebrowska  otworzyła  sesję  powitała  radnych,
zaproszonych gości, sołtysów gminy przybyłych na obrady XXXVIII zwyczajnej sesji Rady
Gminy. Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała i poddała pod głosowanie porządek obrad XXXVIII
zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń.
W głosowaniu  jawnym –  imiennym,  na  stan  15  radnych,  obecnych  jest  14.  Głosowanie
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Edward Gryczka – nie głosuję
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za
Za porządkiem obrad głosowało 13 radnych - jednogłośnie, jeden radny nie brał udziału w
głosowaniu.  
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Porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego;
3.  Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami;
4. Interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów;
5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów;
6. Wolne wnioski i informacje;
7. Zakończenie obrad.

Ad. 2
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że zagadnienie nad którym ma obradować rada
było omawiane na wspólnym posiedzeniu  komisji.  Pan radny Edward Gryczka zgodnie z
zapisami art. 383 paragraf 3 ustawy z dnia  5 stycznia 2011 r. Kodeks  wyborczy skorzystał z
prawa  do złożenia wyjaśnień, złożył oświadczenie wraz z załącznikami w sprawie.
Proszę  koleżanki  i  kolegów  radnych  o  zachowanie  w  swoich  wypowiedziach  zasad
związanych z ochroną danych osobowych.
Radny Edward Gryczka odczytał oświadczenie w przedmiotowej sprawie.
Na salę obrad wszedł radny Dariusz Olech. W sesji uczestniczy 15 radnych.
Adwokat  Łukasz  Kubeł przedstawił  i  omówił  informacje  dotyczące  sprawy  wygaśnięcia
mandatu radnego.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym –  imiennym,  na  stan  15  radnych,  obecnych  jest  15.  Głosowanie
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – wstrzymuję się
- Edward Gryczka – nie brał udziału w głosowaniu
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – wstrzymuję się
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Dariusz Olech – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska – nie brała udziału w głosowaniu.

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 2 radnych.
Dwóch radnych nie wzięło udziału w głosowaniu.  Uchwała nr XXXVIII/275/2021 została
podjęta większością głosów.
Przewodnicząca  Rady  Gminy wręczyła  radnemu  Edwardowi  Gryczce  uchwałę  nr
XXXVIII/275/2021 Rady Gminy Rzekuń z dnia 25 sierpnia 2021 r. w sprawie stwierdzenia
wygaśnięcia mandatu radnego.

Ad. 3
Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami Wójta Gminy Rzekuń.

Ad. 4
Interpelacji, zapytań Radnych i Sołtysów nie było.
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Ad. 5
Odpowiedzi na interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów nie było.

Ad. 6
Wójt Gminy przedstawił rozszerzony program wyborczy, który będzie w najbliższym czasie
realizowany.
Radny  Andrzej  Gierwatowski poruszył  sprawę  wywożenia  żwiru  z  podbudowy  ulicy  w
Laskowcu.
Radny  Zdzisław  Majewski wystąpił  z  wnioskiem  o  postawienie  znaku  ograniczającego
prędkość do 40km/h oraz pasy przejścia dla pieszych na ulicy Mazowieckiej przy blokach.

Ad. 7
Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła,  że  porządek  obrad  został  wyczerpany,
podziękowała wszystkim za przybycie, po czym zamknęła obrady XXXVIII zwyczajnej sesji
Rady Gminy Rzekuń.

Protokolant  Przewodnicząca Rady

Agnieszka Górska Małgorzata Żebrowska
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